

# PRESS RELEASE

## 新聞發佈

asiafineart

Hong Kong, 16<sup>th</sup> April, 2008

For immediate use

Asia Fine Art presents

## HEAVENLY EARTH 天地人間

by HU HUI



A new collection of works by **Hu Hui** highlights his very special style of painting contemporary landscapes, water and rural scenes from China.

Great painters are said to dip their brushes not into pigment, but into light, shadow and reflections. **Hu Hui**, a revolutionary landscape painter, is definitely such a master artist.

When looking at his paintings, viewers partake in witnessing the work of an alchemist. The colourful paddy fields, the clusters of homely cottages, and the serenity of nature are transformed into bold and strong images by strong colours and imagination - let the soulful works of art sing over your inner spirit.

Most artworks describe, not inspires. Elixir of life, however, isn't impossible to masters. **Asia Fine Art** cordially bids you to see how the master **Hu Hui** mingles rice papers, pigments, ink, lines and images together and transforms them into an inspiring panacea.

Venue: **3/F The Landmark, Central, Hong Kong**

Exhibition Period: 1<sup>st</sup> to 31<sup>st</sup> May 2008

Website: [www.asia-fineart.com](http://www.asia-fineart.com)

Tel: (852)2522 0405

For more information and visuals, please contact : **Sidney Cowell** or **Catherine Lam**

Asia Fine Art, Gallery at Sik On Street, 99 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

Tel : (852) 2522-0405 Email : [art@asia-fineart.com](mailto:art@asia-fineart.com) Website: [www.asia-fineart.com](http://www.asia-fineart.com)

# Asia Fine Art 亞洲藝軒 主辦

## 天地人間

展覽名稱：天地人間

畫家：胡慧

展覽日期：2008年5月1日至31日

展覽地點：香港中環 置地廣場 3 樓

網址：[www.asia-fineart.com](http://www.asia-fineart.com)

查詢電話：2522 0405

人云：出色的畫家並不搽墨，而是搽筆於光影和反映之中。安徽著名畫家胡慧便是其中的表表者。

胡慧手中的畫筆，一行一撇所繪畫的不單只是影像，風景和攝人的山水。胡慧把色彩斑斕的田野，深處的農村，自然的恬靜轉化為靈魂。在簡單而深邃的畫中給我們提供一個提升生活的空間。

有云：藝術能為人類提供一種永久轉化的可能。胡慧的山水畫，刻劃出的黃山農村，也邀請你進入這轉化的可能。讓作品中的靈魂在你的內心歌唱。

Asia Fine Art 亞洲藝軒 誠邀你看看胡慧如何混合畫紙，顏料，墨水，筆觸和影像，轉化為動人心魄的靈感。